
Protokoll för Datasektionens styrelsemöte 2007-09-06

Datum: 2007-09-06
Tid: 17:00
Plats:     D770 (Deltasalen)
Ärenden: § 1 - § 7

Närvarande: 
Josefin Lundqvist (ordf.)
Jonas Lundqvist (info.)
Andreas Eberhardt (kassör)
Tim Kornhammar (sexmästare)
Peter Möllerström (armk)
Maria Paul (UBS1)
Johan Hedblom (UBS2)
Max Wisten (XPelordförande)
Andreas Risberg (StudentTVordförande)

§ 1. Formalia:

1.  Mötet förklarades öppnat.
  2.  Mötet ansågs behörigt.

3.  Sittande Josefin Lundqvist valdes till mötesordförande.
4.  Sittande Jonas Lundqvist valdes till mötessekreterare.
5. Dagordningen fastställdes med tillägget $5.9: Snabela på hemsidan.
6.  Inga adjungeringar.
7. Protokollen från 070814 och 070826 lades till handlingarna.

§ 2. Bordläggningar
1. Inga bordläggningar

§ 3. Information:

1. Ordförande
Overaller från en ny leverantör är tittat på men man maåste dock beställa 
minst 25 st av varje sort.
Har varit och tecknat sektionens konto tillsammans med Andreas Eberhardt.
Har varit på möte med Ludd och fått klartecken för att stanna kvar i deras 
lokal. Vi kommer även att sälja deras märken i våran exp i Akademica.
Har planerat inför möten.

2. Vice ordförande
Vakant.

3. Kassör
Har kollat upp overallsgrejor och påstår sig ha mindre koll nu än när han 
började. Har börjat sälja lite overaller från lagret.



4. Informationsansvarig
Inget nytt.

5. Utbildningsbevakningssamordnarna
Klassnämnder är 070912 för Arena MMT och 17:e, 18:e samt 19:e för övriga 
program, fast UBS har inte fått något schema för dessa ännu.
Big Ball gick bra trots kylan och de tror att en gräsplan är att rekommendera 
om aktiviteten ska hållas nästa år.

6. Arbetsmarknadskontakt
Har varit på utbildning i två dagar där man lär sig att sälja events till företag 
och har lite idéer på sådana.

7. Sexmästeriet
Tycker att nollep har varit bra i allmänhet. Det har varit mycket nollor och de 
har visat sig vara tämligen studiemotiverade.

8. XPelordförande
Har börjat planera för medlemsmöte.

9. StudentTV
Har förfinat filmen som visades under sektionsmiddagen.

10. Valberedningen
Ej närvarande.

§ 4. Beslut

Inga beslut.

§ 5. Diskussion:

1. Nya expen.
Vi kommer att sitta varje dag i ny expen, dvs en gång varannan vecka per 
person enligt ett rullande schema. Det ska vara öppet mellan 12:00 och 12:45.
Tills problemet med nycklarna är löst får Andreas Eberhardt ge nyckeln till 
personen som ska sitta där. Fram tills listor över inventarier finns så säljs bara 
det som finns där, t.ex. märken och pins.

2. Overaller.
Vi kommer att ta upp intresseanmälningar på vilka som vill ha overaller efter 
första sektionsmötet för att sedan höra av oss till dem när vi vet mer om 
beställningarna.

3. Första sektionsmötet.
Under våran informationspunkt kommer vi att nämna sektionernas dag, Big 
Ball och att Peter varit på utbildning. Josefin kommer före mötet öppnas att 
snabbt gå igenom hur ett sektionsmöte går till.

4. Märkena på bron.
Onsdag den 19:e samlas vi för att käka, måla och förmodligen mingla på 
STUK i styrelsetröjorna. Andreas Eberhardt ska kolla upp målarfärg innan 
dess.

5. Middag för sektionsaktiva.
   Preliminärt middag på gula 070905. Mat bestäms senare.

6. Hemsidan.



Vi kommer att be någon duktig fotograf ta kort på oss i samband med ett 
styrelsemöte som vi kan lägga upp på hemsidan. Förmodligen kommer den 
personen att bjudas på middagen för sektionsaktiva.

7. Styrelsemöten.
Vi kommer att hålla möten tisdagar jämna veckor med start vecka 38 kl 
18:30 nere på Ludd.

8. Arbetsmarknadskväll.
Vi måste boka datum för arbetsmarknadskvällar och genomföra en i lp1.

9. Snabela på hemsidan.
Jonas ska ”spamsäkra” epostadresserna på hemsidan genom att ta bort 
”@” och ersätta med ”AT”.

§ 6. Övriga frågor
1. Inga övriga frågor.

§ 7. Avslutande formalia:

1. Nästa möte blir 20070918 18:30 på Ludd
2. Mötet förklarades avslutat.

____________________________________________     ____________________________________________
Josefin Lundqvist              Jonas Lundqvist
Ordförande Datasektionen LTU              Informationsansvarig Datasektionen LTU


